

Influenza in the world¹

Addendum

The following countries also reported during the 1998-1999 season: in Africa (Madagascar and Mauritius); in the Americas (Mexico and Puerto Rico); in Asia (Republic of Korea); in Europe (Turkey); and in Oceania (Niue). Countries that directly enter data into *FluNet*, the WHO influenza database, are: Albania, Algeria, Argentina, Australia, Austria, Belarus, Belgium, Brazil, Croatia, Czech Republic, Denmark, Egypt, Finland, France, Germany, Greece, Hungary, Iceland, Islamic Republic of Iran, Ireland, Israel, Italy, Jamaica, Latvia, Madagascar, Malaysia, Norway, Paraguay, Portugal, Romania, Senegal, Slovakia, Spain, South Africa, Sweden, Switzerland, United Kingdom, United States of America and Uruguay. ■

¹ See No. 6, 2000, pp. 49-51.

Health administrations are reminded that under the provisions of Article 3 of the International Health Regulations they should notify the Organization *within 24 hours* of being informed that the first case of a disease subject to the Regulations has occurred in their territory. The infected area should be notified within the subsequent 24 hours if not already communicated.

La grippe dans le monde¹

Addendum

Les pays suivants ont également soumis des rapports pendant la saison 1998-1999: en Afrique (Madagascar et Maurice); dans les Amériques (Mexique et Porto Rico); en Asie (République de Corée); en Europe (Turquie); et en Océanie (Niue). Les pays qui entrent des données directement dans *FluNet*, la base de données de l'OMS pour la grippe, sont: Afrique du Sud, Albanie, Algérie, Allemagne, Argentine, Australie, Autriche, Bélarus, Belgique, Brésil, Croatie, Danemark, Egypte, Espagne, Etats-Unis d'Amérique, Finlande, France, Grèce, Hongrie, Irlande, Islande, Israël, Italie, Jamaïque, Lettonie, Madagascar, Malaisie, Norvège, Paraguay, Portugal, République islamique d'Iran, République tchèque, Roumanie, Royaume-Uni, Sénégal, Slovaquie, Suède, Suisse et Uruguay. ■

¹ Voir N° 6, 2000, pp. 49-51.

Il est rappelé aux administrations sanitaires qu'aux termes de l'article 3 du Règlement sanitaire international elles doivent adresser une notification à l'Organisation *dans les 24 heures*, dès qu'elles sont informées qu'un premier cas d'une maladie soumise au Règlement a été signalé dans une zone de leur ressort. Dans les 24 heures qui suivent, elles adressent notification de la zone infectée si elle n'a pas encore été communiquée.